
گروه ورزشــی-فرزند اســطوره فرمــول یک در مورد نخســتین 
حضورش پشت فرمان خودروی مرسدس در دورهای آزمایشی بارسلونا 

اظهارنظر کرد.
به نقل از F۱؛ مایک شوماخر آلمانی راننده ذخیره مرسدس در مورد 
تست لاســتیک پیرلی در بارسلونا )اسپانیا(، جایی که هشتمین گرندپری 

فصل اخیر هفته گذشته برگزار شد، اظهار نظر کرد. 
مایک فرزند ارشــد میشائیل شــوماخر اسطوره آلمانی فرمول یک و 
قهرمان هفت دوره این مســابقات برای نخستین بار در سال جاری پشت 

فرمان ماشین W۱۴ مرسدس نشست و ۱۵۲ دور رانندگی کرد.
مایک شوماخر گفت: این عالی بود. خیلی چیز ها یاد گرفتم و جالب 
بود. روز بسیار پرباری بود، ما هر کاری که می خواستیم انجام دادیم و همه 
لاســتیک های تســت را طبق برنامه اجرا کردیم. بدیهی است که من مدت 
زیادی پشت فرمان نبودم و از نظر فیزیکی آن را احساس کردم، اما خوب 

بود که پشت فرمان بودم. 
ایــن تجربه قطعــاٌ برای من در نقشــم مفید خواهد بــود. من بهتر 
می فهمــم بــه چه چیزی توجه کنم و روی چه چیــزی کار کنم. همچنین 
همــه فرآیند هــا و نحوه عملکرد تیم در پیســت را بهتر درک می کنم. این 
 یــک عامــل کلیدی خواهد بود در صورتی که مجبور شــوم به مســابقه 

بپیوندم.
راننده ذخیره مرســدس افزود: شبیه ســاز من را آماده کرد، به من 
کمک کرد تا بفهمم از رانندگی با این ماشــین چه انتظاری دارم. تیم 
برای این کار تلاش زیادی کرد، قابل درک است که چرا آن ها هشت 
بار قهرمان جهان شــده اند. من برای بقیه سال بسیار هیجان زده هستم. 
امیدوارم روزی پشــت فرمان برگردم. من همه چیز را دوست داشتم! 

من می خواهم از همه برای این فرصت تشکر کنم.

واکنش شوماخر به حضورش 
پشت فرمان مرسدس
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 روزنامه اقتصاد کیش

ورزشی
ه  و گـــر
بــه  ورزشــی- 
گزارش اقتصــاد کیش؛ 
سرمربی  ســاپینتو  ریکاردو 
اســتقلال با انتشار پیامی از استقلال 
خداحافظی کرد. در پیام ساپینتو آمده 

است:
»امروز با اســتقلال خداحافظی 
کردم، باشگاهی که تبدیل به خانه دوم 
شده است. ســفر ما با پیروزی هایی 
همراه بــود که مهم تریــن آن اولین 
قهرمانی ما در ســوپرجام بعد از ۷۵ 
ســال بود. فوتبال نفس گیر و حمله 
مهیب مــا میراثی مانــدگار از خود 
گذشتگی و مقاومت به جا گذاشت، 
میراثی کــه امیدوارم در ســال های 
 آینــده همچنان بر روی آن ســاخته 

شود.
با این حــال، من با چالش هایی 
روبه رو شــده ام کــه دیگر نمی توان 
آنها را نادیــده گرفت - بی احترامی 
برخی از حریفان، سختی هشت ماهه 
بدون دستمزد، و تصمیمات مشکوک 

داوران، مسئولان و کمیته انضباطی.
برخــلاف آنچــه نشــان داده 
می شود، من پیشنهاد قابل توجهی از 

باشگاه دریافت نکرده یا رد نکرده ام. 
پیوند اعتماد بــا هیئت مدیره کاهش 
یافته اســت. در نتیجه، تصمیم گرفتم 

به دنبال راهی متفاوت باشم.
طبــق قولی که داده بودم، تا آخر 
برای تیممان به طور خســتگی ناپذیر 
جنگیــدم. متأســفانه، این وضعیت 
مســتلزم مداخله قانونــی برای حل 
و فصل اســت، قدمی کــه من هرگز 
نمی خواستم بردارم. لطفاً بدانید، این 
تصمیــم بازتابی از احساســات من 
نسبت به باشــگاه یا هواداران وفادار 
آن نیســت. این اقدامی است که برای 
اصــلاح یک اشــتباه و تأمین عدالت 

برداشته شده است.
از هر یک از شــما - هواداران، 
بازیکنــان و حامیان تشــکر می کنم. 
متأسفانه به دلیل شرایط فعلی مدیریت 
باشگاه، ادامه کار را غیرممکن می دانم. 
ایــن خداحافظی نتیجه تأمل جدی و 
اتفاقات اخیر اســت. امیــدوارم در 
شرایط مختلف بتوانیم یک بار دیگر 
برای باشــگاه فوق العاده خود متحد 
شــویم. بــا آرزوی موفقیــت برای 
استقلال. باشــد که به اوج خود ادامه 

دهد.«

گفته می شود ســاپینتو از آپوئل 
قبرس و الغرافه قطر پیشنهاد کار دارد.
سرمربی اســتقلال با این روش 

انتخاب می شود
حجــت کریمــی مدیرعامــل 
باشگاه اســتقلال از هواداران این تیم 
درخواســت دارد که اخبار مربوط به 
آبی ها را از منابع رســمی دنبال کنند.
اختصاصی: ســرمربی استقلال با این 

روش انتخاب می شود
بعد از نامه انصــراف ریکاردو 
ساپینتو و انتشار آن ، حجت کریمی از 
آغاز مذاکره با گزینه های سرمربیگری 
این باشگاه پرده برداشت. او می گوید: 
صحبت های زیادی درباره مذاکره من 
با گزینه های سرمربیگری استقلال به 
خصوص گزینه هــای داخلی مطرح 
شده که با احترام به همگی این افراد، 

این مسئله حقیقت ندارد.
وی ادامــه داد: بنــده طبق قول 
قبلی منتظر آقای ساپینتو بودم و حالا 
که ایشــان در روز چهارشنبه از ادامه 
کار انصراف دادند دســت ما باز است 
تا به ســرعت برای انتخاب یک مربی 
مناسب برای استقلال به توافق برسیم.
وقتــی از کریمی درباره انتخاب 

گزینه و ســرمربی داخل یا خارجی 
ســوال می کنیم او اینطور پاسخ داد: 
مســئله ما داخلی یــا خارجی بودن 
نیست بلکه »کیفیت« و »برنامه کاری« 
او برای هدایت اســتقلال تاثیرگذار 
اســت و ضمن اینکه این فرد هم باید 

ویژگی های مدنظر ما را داشته باشد.
کریمــی در ادامــه گفت: هنوز 
با هیئت مدیــره در این خصوص به 
جمع بندی نرسیدیم اما شاید با انجام 
مصاحبه هــای کاری بــا گزینه های 
داخلی در اینباره به جمع بندی برسیم. 

در این بین اگر گزینه خارجی مناسبی 
هم باشد به همین طریق برای هدایت 
فصل آینده اســتقلال، بهترین فرد را 
از بیــن بهترین ها )چــه داخلی و چه 

خارجی( انتخاب خواهیم کرد.
کریمی تاکید می کند با هیچ یک 

از اسامی مطرح شده مذاکره ای انجام 
نشــده، چرا که به احترام حضور یک 
ســاله ریکاردو ساپینتو اول قرار بوده 
تکلیــف او و ادامــه کارش در ایران 
مشــخص شود و با توجه به اینکه تیم 
در فصل گذشــته در اختیار این مربی 
پرتغالی بوده، باشگاه استقلال مناسب 
می دیده در صورت توافق با شرایطی 
که قبلا درباره آن مذاکره شــده بود و 
در قرارداد فصل گذشته درج شده بود، 
این مربی کارش را در اســتقلال ادامه 
دهد. با این حال با پست اینستاگرامی 
ساپینتو نیز مشخص است که او انتظار 
پیشنهاد مالی بالاتری را داشته که این 
مسئله مدنظر حجت کریمی و دیگر 

اعضای هیئت مدیره نبوده است.
کریمی می گوید قطعا با آرامش 
و در نظر گرفتن تمام جوانب یک تیم 
خوب را برای فصــل آینده خواهیم 
بست و استقلال با شرایطی که هوادار 
مدنظر دارد در رقابت های فصل آینده 
شرکت خواهد کرد. به گفته او نظرات 
مختلفی درباره ســرمربی فصل آینده 
استقلال وجود دارد اما باید یک نگاه 
کارشناســی بهترین را برای استقلال 

انتخاب کند.

گروه ورزشی-  مدافع پرسپولیس 
هــم به قوانین جدیــد امضای قرارداد 

باشگاه ها معترض است.
گئورگی گولسیانی در خصوص 
فصلی که با پرســپولیس پشــت سر 
گذاشــته بود اظهار داشت: فصل فوق 
العــاده ای را ســپری کردیم و از همان 
اوایل فصل می گفتم که ما آماده کسب 
بهترین نتایج و سپری کردن یک فصل 
فوق العاده هســتیم. در طول فصل کم 
و کاســتی هایی وجود داشت ولی 
به مــرور بهتر شــدیم و هر چه به 
پایان فصل نزدیک شدیم تیم بهتر و 
هماهنگ تری بودیم و این اواخر به اوج 
کار تیمی رسیدیم و فکر می کنم این رمز 
موفقیت تیم ما بود. اینکه آهسته و قدم به 

قدم به سمت موفقیت رفتیم.
وی در مورد برتری مقابل استقلال 
در فینال جام حذفی هم گفت: ما دربی 
قبــل را هم بــرده بودیم و این از لحاظ 
روحــی به ما کمک می کرد و با ذهنیت 
برنده وارد زمین شــدیم. استقلال 
هم تیم خوبی است و آنها هم به 
دنبال بردن و قهرمانی بودند ولی 
در نهایت فکر می کنم تیمی پیروز 

زمین شد که شایستگی بیشتری داشت. 
فرصت هایی هم در طول بازی داشتیم 
که از دســت رفتند و شاید نیاز نبود کار 

به وقت اضافه کشیده شود.
مدافع پرســپولیس در مورد گل 
دقایق پایانی اســتقلال هم توضیح داد: 
خوردن گل در آن شرایط خیلی سخت 
است و ســخت تر آن است که بعدش 
بتوانی سریع به خودت بیایی. ما منتظر 
سوت پایان بازی بودیم تا جشن بگیریم 
و ولی اتفاقات جور دیگری رقم خورد 
و مهم بود که ســریع بلند شویم و بازی 
را ادامه دهیم و از پس این کار به خوبی 

بر آمدیم.
گولسیانی در مورد اینکه اگر بازی 
به پنالتی کشــیده می شد چه اتفاقی رخ 
مــی داد هم گفــت: کار من پیش بینی 
فوتبال نیســت. هر اتفاقی ممکن است 
در یک مسابقه رخ دهد ولی ما بازیکنان 
خوبی برای زدن ضربه پنالتی در اختیار 
داریم و گلر خوبی هم داریم که مهارت 
بالایــی در ضربات پنالتــی دارد. ما در 
تمرینات خودمان را آماده هر شرایطی 
کــرده بودیم ولی خب بهتر این بود که 
کار بــه آنجا نکشــد و در جریان بازی 

پیروز شویم.
وی در مورد قرارداد فصل دومش 
با پرســپولیس و تصمیمش برای سال 
آینده هم توضیــح داد: من چند فصل 
خوب در ایران داشــتم و اینجا راحت 
هستم و پرسپولیس را هم دوست دارم 
ولی خب شــرایط به گونه ای شده که 
کار را مشکل کرده است. اگر قرار باشد 
طبق آنچه گفته می شــود قرارداد ریالی 
و به پول ایران با ما بســته شود مشکل 
جدی ایجاد خواهد شد و در آن صورت 
نمی دانم چه تصمیمی خواهم گرفت. 
فعلًا باید ببینیم چه می شود ولی این را 
بگویم که پرسپولیس و ایران را دوست 

دارم.
در خصوص برتری پرســپولیس 
مقابل استقلال در فینال جام حذفی اظهار 
داشت: ما با ذهنیت برنده و روحیه بالا 
وارد این بازی شــدیم و این همان برگ 
برنده ما در لیگ برتر هم بود. باور داشتیم 
که می خواهیم برویم و پیروز شــویم و 
قهرمان شــویم و به آن هم رسیدیم. در 
بازی های این چنینی که دو تیم رقابت 
نزدیکی دارند شــرایط روحی خیلی 
تعیین کننده است. ما با آرامش و روحیه 

قوی وارد زمین شــدیم و به عنوان تیم 
برنده از زمین خارج شدیم. فکر می کنم 
چیزی که به آن رسیدیم همان چیزی بود 
که استحقاقش را داشتیم و به هواداران 

پرسپولیس بابتش تبریک می گویم.
وی افزود: ما تیم برتر میدان بودیم و 
گلی هم که در ثانیه پایانی بازی خوردیم 
باعث نشد از هم گسسته شویم. هرکس 
فوتبال بازی کرده باشد می داند در یک 
بازی سنگین در چنین سطحی خوردن 
گل در آن دقایق می تواند چه به روز یک 
تیم و روحیه اش بیاورد. ما آماده سوت 
پایان بازی و جشــن قهرمانی بودیم که 
آن توپ وارد دروازه شد و برای همین 
می گویم کار ما در حفظ تعادل روحی 
و از دست ندادن انسجام در بازی خیلی 
ارزشــمند بود. این اتفاقی بود که رقم 

زدیم و برای همین مستحق آن بودیم.
مدافع پرسپولیس در مورد کسب 
ســه گانه در اولین فصل حضورش در 
این تیم هم گفت: فصل فوق العاده ای 
را پشــت سر گذاشــتیم و از این بابت 
خوشــحالم. بالاخره بعد از چند سال 
حضور در ایران به چیزی که منتظرش 
بودم رسیدم و این اتفاق به بهترین شکل 

ممکنــش رخ داد و یک فصل فراموش 
نشــدنی برایم رقم زد. من در تیم های 
سابقم هم چند بار تا یک قدمی قهرمانی 
رسیده بودم ولی در نهایت به آن دست 
پیدا نکردم و امســال ایــن موضوع به 

بهترین شکل خودش رقم خورد.
گولســیانی در مورد دعوتش به 
تیم ملی گرجستان توضیح داد: یک بار 
دیگر چند سال قبل به تیم ملی دعوت 
شــده بودم ولی حضورم در ایران من را 
از تیم ملی دور کرد. با این حال امســال 
در پرسپولیس باز هم به تیم ملی رسیدم 
و این بار می خواهم این پیراهن را حفظ 
کنم و حتی بتوانم در ترکیب اصلی بازی 
کنم. وی در پایان با اشــاره به تصویب 
قانون قــرارداد ریالی برای بازیکنان در  
فوتبال ایران هم توضیح داد: قرارداد سال 
دوم من با پرسپولیس توافقی است و با 
این شرایط فکر نمی کنم بتوانم در ایران 
ادامه دهم. من حضور در پرسپولیس و 
فوتبال ایران را دوســت دارم و این را با 
سالها حضور در اینجا نشان دادم ولی با 
این شرایط بعید است بتوانم بمانم و اگر 
شــرایط به این شکل باشد باید فکری 

بکنم.

ریکاردو ساپینتو سرمربی تیم فوتبال استقلال ضمن اعلام خبر جدایی اش از این باشگاه گفت: اعتماد به هیات 
مدیره کاهش یافته بود و ادامه کار در این شرایط را غیر ممکن می دانم. بعد از نامه انصراف ریکاردو ساپینتو و انتشار 

آن ، حجت کریمی مدیرعامل باشگاه استقلال از آغاز مذاکره با گزینه های سرمربیگری این باشگاه پرده برداشت.

ساپینتو رسما از استقلال جدا شد؛

سرمربی »استقلال« با این 
روش انتخاب می شود

گئورگی گولسیانی:

شاید بر خلاف میلم نتوانم در پرسپولیس بمانم

 هنــوز بــا هیئت مدیــره در ایــن خصوص به جمع بندی نرســیدیم اما شــاید بــا انجام 
مصاحبه هــای کاری بــا گزینه هــای داخلی در اینباره بــه جمع بندی برســیم. در این بین 
اگر گزینه خارجی مناســبی هم باشــد به همیــن طریق برای هدایت فصل آینده اســتقلال، 
بهتریــن فــرد را از بیــن بهترین ها )چــه داخلی و چــه خارجــی( انتخاب خواهیــم کرد.
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